

MØTEREFERAT

Tema: Styremøte i Åseral idrettslag	Referent: Tove Utengen	Dato: 3.4.17 kl. 17:00-18:30
Deltakarar: Maik Hårtveit (for ballgruppa), Øyvin Moltumyr, Kari Røynlid, Kai-Tore Øyulvstad, Anne Kristine Arnesen Meldt forfall: Renee Stanes, Kristine Forgard Ikkje møtt: Bernt Elias Åsland		Stad: Klubbrom, Åseral Fleirbrukshall
Rutinar; 1. Referat sendast ÅIL v/styret, leggst ut på heimesida 2. Sakliste sendes ut til styret ca. ei veke før styremøtet 3. Dersom ikkje gruppeleiar kan kome på styremøte, send gjerne ein annan representant frå gruppa		
Neste møte:		
SAK:		Oppfølging, ansvar, frister
	ORDINÆRE STYRESAKER:	
1.0.	<p>Arbeidsfordeling hovudstyret/leiar undergruppene</p> <p>Diskusjon rundt kva for ansvar dei tillitsvalde i hovudstyret/undergruppene ynskjer for perioden.</p> <p><u>Styret tildeler følgjande ansvarsområder:</u> Kasserarkontakt: Jan Oddvar Lineikro Dugnadskontakt: Kai-Tore Øyulvstad Politiattest ansvarleg: Kai-Tore Øyulvstad Barneidrettsansvarleg: Anne Kristine Arnesen</p> <p><u>Desse arbeidsgruppene vart sett ned: Oppgåver:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Arbeidsgruppe for dugnad - Arbeidsgruppe for reklame/sponsor/tilskot <p><u>Oppgåver:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Arbeidsgruppa for dugnad:</i> Kan de samle alle dugnadsprosjekt for 2017 slik at me kan få ei oversikt og gjennomgå dette på neste møte? 	
2.0.	<p>Gjennomgang av tilskotsreglement</p> <p>Jan Oddvar og Kari går gjennom ÅILs tilskotsreglement og fremmer eit forslag til endringar på neste møte.</p>	Kari og JOL

	Sponsoravtale med Intersport Evje Underskrevet og gyldig i to år frå 3.4.17	Kai-Tore
3.0.	Eventuelt/orienteringar Endring av info på web: Tove U Søknad til NIF Flyktningfond (frist 5. april) utarbeidast: Tove U Nett-tilkopling på klubbrom (evt. lerret/projektor): Kari Røynlid Faktura medlemsavgifter sendast ut i desse dagar: Tove U Samordna rapportering (NIF): Kari og Tove	Kari og Tove
1.0.	Budsjett 2017 Utarbeidast til neste møte.	JOL
	INFO MELLOM U.GRUPPENE OG STYRET AKTIVITET/ARRANGEMENT, GRUPPEMØTER ETC.:	
1.0.	<u>Sommargruppa:</u> <ul style="list-style-type: none"> - Motteke tilskot på 20.000,- til Villmarkslaudrag 20. mai saman med ÅK og Flir - Kan sommargruppa informere om innkjøp treningsdresser neste møte? Kanskje skal me vente til sponsoravtalar er på plass før innkjøp? 	
	REPRESENTASJONER/EKSTERNE MØTER:	
1.0.	Regionalt idrettssamarbeid Audnedal, Hægebostad og Åseral, - 5 idrettslag Møte med leiarar i dei 5 idrettslaga, NIF, ordførar/rådmenn frå dei 3 kommunane vart heldt 3.4.17. Styret vert informert kontinuerleg i saka framover.	